
Zápis z porady vedení konané dne 12. 9. 2016 

Přítomni: Bartošek, Kohoutková, Krejčí, Křenek, Matyska, Rebok, Regner, Šrubařová, 

Veselý, Vičar  

Jakubička, Machač – prezentace viz bod 3 

Omluveni: Dostál, Malinka  

 

 

1. Kontrola úkolů 

Kontrola bude provedena na příštím jednání kolegia 19.9. 

 

2. Zprávy od ředitele 

- Ředitel uvítal p. Veselého a Ivu Krejčí zpět na ÚVT 

- Zítra se koná kolegium rektora – účast pana ředitele. Upravený Statut MU byl poslán 

Akademickému senátu MU.  

 

3. Prezentace návrhu portálu MU 

- Martin Jakubička a Zdeněk Machač prezentovali návrh koncepce a klíčových prvků a 

konceptů portálu MU, který bude předložen panu rektorovi ve čtvrtek 

- Proběhla extenzivní diskuse, připomínky kolegia budou zapracovány a prezentace 

bude zaslána řediteli ve středu. 

- Ve čtvrtek za ÚVT zúčastní Jakubička, Machač, Regner a ředitel. 

 

4. Informace od divizních 

- Nákup investic – podle divizních by měl být letošní rozpočet dočerpán. P. Šrubařová 

žádá o revize položek do centralizovaných zdrojů. 

- E-shop (B. Regner) – bude navrženo řešení externí dodávkou (prezentace 

u dodavatele), případně do budoucna může být zahrnuto do cloudové infrastruktury 

ÚVT. 

- Přišla nabídka na antivirus ESET – existují dvě varianty, s roční nebo tříletou 

smlouvou. R. Peša bude požádán o stanovisko systémáků k eventuálnímu přechodu ze 

systému ESET na Kaspersky (riziko problémů), které poskytne prostřednictvím 

Kamila do 14 dnů. 

- P. Kohoutková informuje o přípravě prvního newsletteru MU – bude rozeslán 

zaměstnancům formou e-mailu, technicky dohlíží Radim Peša. 

- P. Šrubařová informuje o uzávěrce inventarizace majetku. 

- Must-week – kolegium souhlasí s účastí na dubnovém must-weeku, M. Vičar potvrdí 

zájem na RMU. 

- M. Vičar informuje o akci FI Prvákoviny, kde proběhne prezentace ÚVT. Bude zjištěn 

počet studentů FI, kteří jsou současně zaměstnáni na dohodu na ÚVT. 



- Bezpečnostní směrnice – pokračuje formulace obsahu. 

- Slohy na materiály ÚVT – M. Vičar navrhuje použití obou variant designu. 

Rozhodnutí bude učiněno na kolegiu 19.9. 

Zapsala:                                         Schválil: 

Iva Krejčí                                       Luděk Matyska 

               ředitel ÚVT MU  

       
 


